
Mladinci iz Črne gore
na obisku

Občinska konferenca
ZSMS Ljubljana Center že
dalj časa sodeluje z mladimi
iz Bijelega Polja v Čmi gori.
V okviru tega sodelovanja je
bila od 17. do 20. januarjav
Centru delegacija črnogor-
skih mladincev. Gostitelji so
pripravili pester program,
goste pa je sprejel tudi pred-
sednik skupščine občine
Ljubljana Center Miroslav
Samardžija, in se z njimi za-
držal v krajšem prisrčnem
pogovoru. Obisk mestne
konference ZSMS Ljubljana
pa je prinesel nekaj konkret-
nih dogovorov za nadaljnje
sodelovanje. Mladinci so
sklenili organizirati skupno
delovno brigado. Polovico
brigadirjev bo izbrala naša
občina, drugo polovico pa
bodo sestavljali mladi iz Bi-
jelega Polja. Brigada bo de-
lala v Sloveniji, točen kraj in
datum pa še nista znana.

Mladinci so se pogovarjali
tudi o zaposlovanju mladih.
Ugotovili so, da je v Bljelem
Polju in okolici brez zaposli-
tve precej mladine s konča-
no poklieno šolo, predvsem
kovinarske smeri. Ker je
znano, da v Ljubljani kovi-
narjev primanjkuje, bodo
naši mladinci v povezavi z
Zavodom za zaposlovanje
skušali zagotoviti nekaj de-
lovnih mest.

Pogovori o gospodarskem
sodelovanju so se nadaljeva-
li v Tekstil Commercu, ki že
zdaj sodeluje s tekstilnim
kombinatom iz Bijelega Po-
lja, ter proučili možnosti za
razširitev sodelovanja.

Gostje iz Črne gore so obi-
skali tudi gimnazijo Vide Ja-
nežič-Lučke, ki je pobratena
z gimnazijo v Bijelem Polju.
Gimanazijce zanimajo pov-
sod več ali manj iste stvari,
pri svoii šolski in izvenšol-

ski dejavnosti se srečujejos
podobnimi težavami. Neka-
teri najdejo zanje boljše,
drugi pa slabše rešitve. Iz-
kušnje pa seveda velja izme-
njati.

Mladinci iz Bijelega Polja
so si z zanimanjem ogledali
tudi prostore Ljubljanske
banke, in se seznanili z delo-
vanjem in organiziranostjo
tamkajšnjih mladincev.

Med štiridnevnim biva-
njem v Sloveniji so gostje
obiskali še Gorenjsko. Ob
slovesu so navdušeno zatrje-
vali, da so bili z obiskom za-
dovoljni in zagotovili, da so-
delovanje pobratenih občin-
skih konferenc ZSM ne bo
zamrlo. Torej lahko upamo,
da se bodo dogovorjene
skupne akcije iz papirnatih
kmalu spremenile v dejan-
ske.
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